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Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse  
Datum och tid: 2025-01-08 12:00 
Plats:   
 
Närvarande:  
Ordförande: Benjamin Guberina 
Vice ordförande: Petter von Sydow 
Ekonomiansvarig: Gustav Stark 
Informationsansvarig: Magdalena Annaorazova  

 
 
Formalia  
 
§1.     Mötets öppnande 
Benjamin Guberina förklarar att mötet öppnat klockan 12:10 
 
§2.     Val av justeringspersoner 
Mötet väljer Benjamin Guberina till justeringsperson. 
 
§3.     Eventuella adjungeringar 
Inga. 
 
§5.     Godkännande av dagordningen 
Godkänt. 
 
§6.     Föregående protokoll  
Godkänt. 
 
Informationsfrågor  
§7.      Meddelanden  

a. Ordförande 
Utskällda av H:s PA 

- Petter och Benjamin blev under ett möte, kallat av Johan Magnusson, 
utskällda av H-sektionens PA. 
Mötet handlade om en incident som inträffade på Sveas bottenplan, 
utanför föreningstorget. Städpersonalen hade upptäckt att kroppsvätskor 
lämnats både i och utanför toaletterna i området. 
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- Styret hade ingen kännedom om händelsen innan mötet. Vid mötet, som 
inkluderade styret, H-sektionens PA och SJs PA, informerades de om 
incidenten och dess konsekvenser. 

- Under mötet riktade H-sektionens PA mycket av ansvaret för incidenten på 
styret. De anklagade styret för att inte ta sitt ansvar eller utföra sitt arbete 
och försökte få dem att erkänna att det var deras fel. H-sektionens styrelse 
var inte närvarande vid mötet. 

- Benjamin och Petter försökte bemöta anklagelserna genom att förklara att 
styret inte kan agera som vakter och hålla koll på skolans lokaler dygnet 
runt. De betonade att allt ansvar inte kan läggas på styret. 

- Magdalena tog därefter kontakt med kårledningen, eftersom det inte är 
rimligt att H-sektionens PA anklagar sjö-styret för problemet. Eftersom 
incidenten inträffade i skolans lokaler är det omöjligt att veta vilka 
personer som varit där och orsakat skadorna. Därför kan inte styret hållas 
ansvarigt för händelsen eller förväntas ha full kontroll över allt som sker i 
skolans lokaler. 

- För att hantera situationen har en åtgärdslista tagits fram. En policy om 
föreningsorgan och deras bruk av lokaler ska också skickas ut för att 
förebygga liknande problem i framtiden. 

 
Kommunikation med SO —------------------ 

- .. .... ....... ............ .......... ... ....... ..... ...... ......... ........... ........ .......... .............. .. 
.............. .... .. ............ ............ .......... 
Händelsen gäller totalt fem medlemmar.  

- .... ...... ........ .... ..... .......... ... ......... .... ........ .... ........... ....... ............ ... .................. 
.. ............ 

......... .......... .. ..........: 

.. ... ...... .. ....-................... ........ .. ....... ....... ....... .. .... .. ... . ... 

.. ... .... .... ... ............ ........ .. ....... ....... ....... .. .... .. ... . .... 

................... ...... ...... ............ .. ....... ....... ... .......... .... ....... ................. 

 
 
 
 
Medarbetarsamtal 
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- Under senaste KO frågade en annan sektion om frågorna som Benjamin 
har för våra medarbetarsamtal.  

- Under denna period av året blir man mest omsams inom styret, därav vill 
Benjamin ta upp medarbetarsamtal så att man kan undvika problem.  

 
Möten 

- Vi har varit dåliga på möten, och vi bör försöka göra bättre.  
- Veckovis möten, fler bör vara närvarande.  

 
b. Vice ordförande  

 
Städutbildning 

- SO och VSO var hör och höll utbildning för Frasses, SjönollK och Sjö6. Alla 
deltid, förutom medlemmar från Frasses.  

- VSO började med att prata om alkohol och dess effekter. Därefter om 
patetkultur. 

- Bra kritik från föreningarna.  
- SO pratade om likabehandling, gick igenom cases.  
- Tanken är att nästa år kan vice ha samma utbildning för byssan och 

frasses inval, och därefter kan SO och VSO komma in igen och ha samma 
utbildning för resterande föreningar som väljs in under LP2.  

 
Utbildningar 

- Petter och Razan ska ha en städutbildning. Slutet av LP3 förmodligen.  
- Petter kör en egen utbildning nu innan.  

 
Sektionsmöte 2 

- Recap.  
 
Kommande aspning under läsperiod 2: Sjökortet.  
 

c. Ekonomiansvarig  
Ekonomi: 

- Skatteverket: fixa e tjänst 
- Utbildningen som nya kassörer skall ha är färdig.  
- Visar hur budgeten för vinterspelen ser ut.  
- Har suttit med deklarationen.  

 
 

d. SAMO 
e. Arbetsmarknadsansvarig  
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f. Utbildningsansvarig  
g. Informationsansvarig  

 
Vinterspelen 

- Vi har fått sponsor.  
- Magdalena berättar om allt som är planerat och hur det ser ut.  

 
FUM 

- Under FUM kom Lindholmsflytten upp, och Magdalena och Benjamin har 
kommit överens om att man skall komma upp under FuM 5 och prata om 
Sjösektionen.  

 
Föreningars attityd mot oss 
 

h. Arrangemangsansvarig  
 
Beslutsfrågor  
Om beslut måste fattas tas det här: 
 

- .......... .. ........ 
- .............. ... ........ .. ........ .. ...... .. .... .......... .... ....... 
- ... ........ .. .... .......... 
- .. ... ... ........ .. .... ....... .. ....... .... ... ....... .......... ... ......... ... ...... ... ......... .. 

....... ... .... .......... .. .. .......... ... ........ ........ 
- ................... .......... .... ....................... ... ...... .... ............ ... ........... ... ............. 
- .. .......... .. .... ....... ................... ... ..... ......... .......... 

 
Diskussionsfrågor  
 


